
 

 
 

Protokoll nr 5 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen söndag 05 maj 2024 

kl. 19.30 via Teams. 
 

Närvarande:  

  Christina Sohlman ordf.    

  Cecilia van der Meulen sekr.    

  Carina Enberg ledamot   

  Caroline Arogén Lundqvist ledamot   

  Sussi Broman ledamot  
  Charlotta Ringblom suppleant 

  Aime Ambrosen suppleant  
 

Anmält förhinder:    

  Anna Malmström kassör  

  Mia Borg vice ordf. 

    
 § 53 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 54 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 55 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes. Båda suppleanterna träder in som ledamöter under  

  mötet. 

 

§ 56 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Caroline Arogén   

  Lundqvist.  

 

§ 57a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  Styrelsen fick en del medskick från årsmötet som vi behöver komma vidare  

  med. Punkten kvarstår. 

  Carina Enberg åtar sig att boka domare och lokal till årsmötet 2025.  

  Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 57b Beslut fattade mellan möten 

  Inga besluta fattade mellan mötena.   

 

§ 58 Ekonomi/inköp 

  Ekonomin som fortsatt är god och stabil.  

     

§ 59 Utställning 



 

Kommande: Gubbängen och Gimo.  

  Den inofficiella utställningen i Gubbängen är lite färre anmälda än det har varit  

  de senaste åren. 

  Till Gimo utställningen är det normalt antalet anmälda hundar.    

  Domarkommitté: Vi behöver snarast en ny domarkommitté, Chicki och Sussi  

  tar sig an detta arbete efter Gimo utställningen. 

      

§ 60a Aktiviteter/utbildning/PF/Verksamhetskonferensen 

  Digitalt PF. Det var ett bra och informativt möte dag 1 och fler åhörare än  

  vanligt dag 2 sannolikt med anledning av att den nya standarden från FCI  

  offentliggjordes.   

  Verksamhetskonferensen, tyvärr var inte SPK-M fulltaligt representerade. CS  

  behövde av förståeliga anledningar lägga tid på den nya standarden med allt den  

  medför. Mycket givande, trevliga och bra grupparbeten mellan de olika  

  avdelningarna för att befrämja medlemsnyttan och att vi är EN pudelklubb 

  Diskussion om för- och nackdelar med fysiska respektive digitala  

  PF/Verksamhetskonferens.   

   

§ 60b Verksamhetsträffar sektioner och ombud 

  29 april hade SPK-M ett Teamsmöte för sektioner och ombud på en dryg timme 

   med en öppen agenda. 

  Deadline för PN, PF, Verksamhetskonferensen och den nya standarden var en  

  del av det som diskuterades. Ett trevligt möte. 

 

§ 61 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

  Pudelnytt: Line påminner om den kommande deadlinen och ser fram emot  

  många artiklar och bilder (som måste vara högupplösta). 

  Hemsidan inget nytt.  

  Kalendern: Alla evenemang ska PM´as till Carina som delar dem vidare och  

  lägger in i CS kalender.  

 

§ 62  Inkomna skrivelser 

  för tiden 2024-04-02 – 2024-05-02 

 

1. Ordförande SPK OBS ny länk till Pudelfullmäktige (20240406) 

2. Fredrik Sunmo Kurs: Annonsera på Facebook (20240409) 

3. Lena Petri fwd: LOGIN – CIRCULAR (20240410) 

4. Lena Petri Pudelfullmäktige (20240411) 

5. Lena Petri konferens 20-21 april (20240411) 

6. Katarina Åkermo SPK-V protokoll nr 3 (20240411) 

7.  Lena Petri fwd: REMISS: Förslag till nya typstadgar för SKK:s  

   medlemsorganisationer (20240423) 

8. Tage Laijronsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen  

   (20240423) 

9. Ordförande SPK Information från SPK CS (20240425) 

10. Lena Petri fwd: Ändringar i praxis och regelverk som träder i  

   kraft omedelbart ( 20240425)  

11. Sonja Hagelberg Protokoll från SKK (20240426)  

12. Sonja Hagelberg  Ytterligare protokoll från ….. (20240426) 



 

13. Linn Lundgren Medlemsnummer ( 20240428) 

14.   Lätt Faktura Att fakturera ska var snabbt …. (20240429) 

15. Sonja Hagelberg Ett protokoll till (20240429) 

16. Katarina Åkermo SPK-V Protokoll nr 4 (20240501) 

17. Katarina Åkermo SPK-V nytt protokoll 4 samt Årsmötesprotokoll  

   (20240502) 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 63a Rapporter  

 Inget övrigt att rapportera.  

 

§ 63b Sektioner, ombud och BPH 

  Vi har fått förslag på ett ombud i Dalarna, styrelsen ser välvilligt på detta och  

  Carna Enberg kontaktar henne. 

  Alla datum för BPH 2024 ligger i kalendern. Man får även i år 300:- i rabatt på  

  våra egna BPH. 

  Stockholmssektionen upplever att det är lite svårare att fylla kurserna nu.  

  Lägret är fullt.   

 

§ 64 Övriga frågor 

  Arkivering, punkten kvarstår.   

 

§ 65 Nästa möte 

  Nästa styrelsemöte blir 09 juni kl. 19.30 via Teams. 

 

§ 66 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

   

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Caroline Arogén Lundqvist 

 

 

 


